
 
 
 
 

 
Medlemsmøte 
 
Dato:     27. mai 2014 
Kl:    1900 
Sted:    Bowling1, Elverum 
 
Innkalt:  Medlemmer 
 

 
Sak 1:  Innlegg fra Bjørge Furuheim 
    Bjørge informerte om hva som planlegges nytt i hallen kommende  
    sesong og frem i tid samt tiltak for å rekruttere juniorer til klubben. 

 Nye monitorer 

 Nytt scoresystem 

 Forskjellige treningmoduler 

 Touchscreen 

 Bytte ut oljemaskin om ca. 2 år 

 Det vil bli gjort fremstøt i samarbeid med klubben for og få flere 
juniorer. 

 
Sak 2:  Antall lag 
    Samme antall lag som foregående sesong 

 To herrelag 

 Ett damelag 

 To veteranlag 
 

Sak 3:  Lagledere 
    Følgende lagledere er valgt: 

 1. laget: Frank Bangshaug 

 2. laget: Lars Ove Dahl 

 Damelaget: Mette Braanaas 

 Veteran 1: Terje Hansen 

 Veteran 2: Mona Lisbeth Galåen Hansen 

 Ansvar 5 cup: Mona Lisbeth Galåen Hansen 
   



 
 
 
 
Sak 4:  Veien videre 
    Det ble en god diskusjon rundt veien videre. 
    Før sesongen hadde vi som målsetning at begge herrelag skulle spille for 
    opprykk og dermed få muligheten til og kvalifisere oss for 2. divisjon. 
    Denne målsetningen oppnådde vi. Men ved spill i 2. divisjon kunne vi 
    risikere å havne i pulje med lag fra Nord‐Norge. Dette ville medført  
    høye reisekostnader som klubben må dekke. Styret måtte gjøre en  
    vurdering på grunnlag av en kombinasjon av medlemmenes villighet 
    til og stille seg til rådighet for kamp i Nord‐Norge og vår økonomiske 
    situasjon.  
    Etter  tilbakemelding fra enkelte medlemmer som ikke kunne garantere 
    at de kunne reise på kamp til Nord‐Norge og nevnte økonomiske  
    situasjon valgte styret og takke nei til muligheten for opprykk til 
    2. divisjon. Om dette var en riktig avgjørelse vil tiden vise. 
    Lagene skal ha samme målsetting kommende sesong som forrige  
    sesong. Hvis klubben bedrer sin økonomi betraktelig kommende sesong 
    og hvis klubbkassa tillater det så vil vi nok engang delta i 2. divisjon. 
    Vi skal ha et lag som skal satse beinhardt neste sesong og skal til enhver 
    tid stille med de spillere som presterer over tid og som oppnår gode 
    resultater. Det er lagleder som velger ut disse spillere. Her gjelder det 
    for alle og delta på trening og vise at de fortjener en plass på 1. laget. 
 
Sak 5:  Spillertrøyer 
    Som alle vet så spiller vi med sponsorer på spillertrøyene våre. Noen av 
    disse sponsorene har ikke betalt inn sponsormidler som avtalt og iht. 
    kontrakt. Det er mange som har reagert på dette og ønsker derfor ikke 
    å spille med logo til disse bedriftene. Det er blitt foreslått og stille med 
    spillertrøyer uten logo og heller å synliggjøre sponsorer etter hvert som 
    de betaler. Hvordan dette skal løses er usikkert men her vil styret finne 
    en løsning for sesongstart. 
 
   



Sak 6:  Inntektsbringende tiltak 
    Dette vil bestå av tettere oppfølging av sponsorer. Styret oppfordrer 
    alle medlemmer som kjenner personer i lederstillinger om å påvirke  
    disse til og sponse klubben. Det er uansett styret som har    
    hovedansvaret for å skaffe sponsorer og det vil bli satt ned et   
    sponsorutvalg i klubben som følger dette opp. 
    Dugnader er som regel en sikker inntektskilde men dette er ikke alltid 
    tilfelle som de fleste kjenner til. Her jobber styret med og finne en  
    løsning på utestående beløp. Selv om denne saken ikke er løst ber styret 
    alle medlemmene og stille til dugnad. Skal vi ha råd til og spille kamper 
    denne sesongen i tillegg til turneringer klubben sponser og samling til 
    høsten MÅ penger inn i klubbkassa. Styret ber derfor alle medlemmer 
    om og stille til dugnad. Husk at kamper vi spiller og turneringer vi deltar 
    på som klubben sponser er penger som er jobbet inn ved    
    dugnadsarbeid fra medlemmene i tillegg til  klubbkontingenten. Skal vi i 
    tillegg ha økonomi nok til og spille i 2. divisjon og i så måte utvikle oss 
    som spillere og klubb MÅ så mange som mulig av medlemmene stille på 
    dugnadsarbeid. 
    Terje Johansen er dugnadsansvarlig i klubben. Han vil i samarbeid med 
    styret melde i fra om diverse dugnader i god tid slik at alle har mulighet 
    til og være disponible når den tid kommer. De store dugnadsjobbene 
    som garantert er sikre vil være Birkebeinerrittet 29. og 30. august og 
    Birkebeinerrennet som går om vinteren neste år. 
    Et annet inntektsbringende tiltak er GRASROTANDELEN. Styret  
    oppfordrer medlemmene til og knytte klubben opp mot spillerkortet fra 
    Norsk Tipping. 
 
Sak 7:  Samling til høsten 
    Styret vurderer å arrangere en samling til høsten hvor vi enten reiser 
    bort eller inviterer en dyktig utøver til oss i hallen. Hvem dette vil bli er 
    noe uklart men her vurderes Werner Biel eller Sverre Lund. Både Biel og 
    Lund er store kapasiteter og vil garantert tilføre oss alle mye kunnskap 
    og spilleglede fremover. 
    Styret vil komme med en invitasjon på et senere tidspunkt. 
 
   



Sak 8:  Ordet fritt: 
    Ove delte ut blomster til Rolf Boysen som en anerkjennelse for  
    fantastisk spill i diverse mesterskap denne sesongen (resultatene kan 
    leses fra årsberetningen). Ove uttalte at Rolf Boysen har gjort ære på 
    klubben med resultatene denne sesongen og ikke minst med sin  
    profesjonelle holdning til denne sporten. Klubben er stolt over å ha en 
    kapasitet som Rolf i klubben. 
    Rolf takket for blomstene og uttalte at han var stolt over å tilhøre vår 
    klubb og at han drives utrolig godt. 
    Det ble også delt ut medaljer fra forbundet for innsatsen denne  
    sesongen. Medaljene ble gitt til laglederne som har ansvaret med å dele 
    ut til spillerne på de respektive lagene men dette gjøres på et senere 
    tidspunkt. 
     
    Det ble servert pizza og drikke. 
 
    Ove avsluttet møte med og ønske lykke til med ny sesong. 
 
 
     
    På vegne av styret 
     
    Peder Skog 
    Sekretær 


